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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 19. juni 2019, kl. 17.30-19.30 afd. Søndersø 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Freja 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Tina og eleverne. 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard, Mikkel Brunse 
  

 

Dagsorden: Referat: Bilag: 

84- 

Hygge og æggemad 

Jørgen fik skåret ryttere ud! Vældigt hyggeligt.  

85- 

Godkendelse af referat fra 14/05 

 

Referatet fra maj blev godkendt. 

 

Orienteringspunkter:   

86-  

Elevrådet 

 

Elevrådet har været med til møde om ”Ungestrate-

gi”. Mobilitet, Ungdomsskolen og ungdomsboliger 

var emner, der blev vendt. 

Toiletprojektet er gennemført, og den umiddelbare 

vurdering er, at toiletterne fremstår pænere. 

 

87- 

KLK´s analyse vedr. det specialiserede 

område 

Jan orienterede om analysen. Det er tydeligt, at 

relationsarbejdet generelt fordrer forbedringer. 

Analysen peger på 8 anbefalinger, som skal være 

med til at forbedre samarbejdet de enkelte over-

gange og områder imellem. Hele inklusionsområ-

det skal også forbedres, og i den sammenhæng er 

der lagt op til at den økonomiske tildelingsmodel 

skal kulegraves. Analysen vedlægges til bestyrel-

sesarkivet. 

 

88- 

Hvordan går det med AULA 

AULA er udsat til uge 43. Hjemmesiden skal endvi-

dere gøres klar inden ferien. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

89-  

Udkast ”Princip for brug af mobiltele-

fon” til godkendelse   

Efter en demokratisk proces, hvor eleverne i over-

bygningen er inddraget, er vi kommet frem til et 

forslag, som blev godkendt i bestyrelsen. Det bety-

der, at der skal være mobilhoteller til mellemtrin og 

overbygningen. Princippet blev godkendt. 

 

x 

90- 

Bestyrelsesmøder 2019/20 

Forslaget til kommende møder blev vedtaget. x 

91- 

Afvikling af de kommende forældremø-

der næste skoleår – kontaktforældre – 

talepapir 

 

Bestyrelsesmedlemmerne blev delt ud på de enkelte 

klasser. 

Mikkel gennemgik talepapiret til forældremøderne. 

Talepapiret bliver tilføjet princippet om mobiltele-

foner og trafiksikkerhed. 

x 
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92- 

Brug af busser 

Det blev besluttet, at ledelsen sammen med medar-

bejderne ser på gældende love og retningslinjer, og 

sikrer at leverandørerne overholder gældende lov. 

 

93- 

Parkeringsforhold. Hvordan kan vi gøre 

opmærksom på vores udfordringer? 

 

Jan fremlagde tidligere skitser til ændrede parke-

ringsforhold. Der er afsat ca. 1.5 mil. til trafiksik-

kerhed i kommunen. Forslag fra Mikkel om at tage 

emnet med til forældremøderne. Jan bringer emnet 

med i forhold til Masterplan 3, hvorefter emnet ta-

ges op igen. 

x 

94-  

Evt. 

 

• I forbindelse med Masterplan 3 er det priorite-

ret, at tagene tætnes og at der opsættes nyt ven-

tilationssystem. Endvidere akustik i blokkene og 

nye toiletter og hovedindgang. 

• På Nordmark er det primært døre og vinduer, 

der trænger til udskiftning. 

• Ferieplanen for SFO og Klub skal opdateres. 

• Legepladsrapporten skal følges op, så der ikke 

er farlige områder. 

• Der er ønske om, at indbydelsen til bestyrelses-

møderne er inkluderet med dagsordenen. Den 

nuværende ordning fortsætter. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 28-08 2019 kl. 17.30 – 19.30:  

Legepladsrapporten – Udsendelse af dagsordenen 


